

FORUM Mens Samenleving en Financiën

Besluitenlijst forum MSF van 31 augustus 2021

Aanwezig:

Voorzitter: Mw. A.E. Kloosterboer
 College: A.G.W. Jongenelen, J. Nieuwenhuizen, M.L. Reijven
 Griffier: Mw. B.M.M. de Jong

Lid Forum	Aanwezig	Lid Forum	Aanwezig	Lid Forum	Aanwezig
Boer, F.H.A. de	X t/m agendapunt 7	Hoorn, C.G.M. van	X vanaf agendapunt 8	Mw. Rep, P.H.	
Boudewijn, M.S.		Jacet-van Lierop T.M.B.		Ringers, P	
Bovenkerk-v.Oosterom, M.C.		Jong, E. de		Ruiten, G.F.	
Buis, A.J.L.		Kamper, G.J.F		Schoutsen, M.G.C.	
Eijk, S. van	X	Kleef, P.J.M. van		Starre, A. van der	
Feenstra, P.M.W.D	X	Kloosterboer, A.E.		Tjassens Keiser, P.	
Glas, A.E.		Koning, J.	X	Veldboer, J.C.M.	
Graaf, H. de	X	Korver, T.M.		Verseveld, I. van	
Hartog, G.N.		Krul-Brandt, J.A.	X	Visser, J.D.	
Hink-Haarms, J.	X	Molenaar, C.T.M.		Vliet, K. van der	
Hoejenbos, B.		Nieuwland-Rijs, E.		Waal, H.J.	
Hoffmann, M.A.	X	Nijman, G.J.E.	X t/m	Wagenaar, R.J.	X

			agendapunt 7		
Hofman, J.A.		Nugteren, W.	X	Zee, L.C. van der	X vanaf agendapunt 8
Hoogeboom, J.G.	X	Rep, G.J.		Zuurbier, N.J.	
				Zwart, N.	X

FORUM MSF			Komt op BTA
	Onderwerp		
1.	Opening	<p>De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen en luisteraars/ kijkers van harte welkom.</p> <p>De voorzitter licht toe dat agendapunt 6 komt te vervallen. Het onderwerp wordt direct op de agenda van de raadsvergadering van 14 september gezet.</p> <p>Fractie van GroenLinks doet een ordevoorstel om de agendapunten 8 en 9 door te schuiven naar het forum van september i.v.m. de speciale bijeenkomst van 1 september. Het ordevoorstel wordt verworpen.</p> <p>Met die wijziging wordt de agenda vastgesteld.</p>	
2.	Besluitenlijsten forumvergadering 14 en 22 juni 2021	De besluitenlijsten worden ongewijzigd vastgesteld.	
3.	Bestuurlijke termijnagenda	Het forum kan instemmen met het van de lijst afhalen van de afgehandelde onderwerpen.	
4.	Afdoening ingekomen stukken aan de raad	<p>De PH geeft aan dat er nog aanvullende informatie komt op de gestelde technische vragen door de fractie GroenLinks over D08 en E55.</p> <p>Het forum stemt in met de voorgestelde wijze</p>	X

		van afdoening t.b.v. de raad op 14 september 2021	
5.	Wensen en bedenkingen over deelname aan de Stichting Administratiekantoor NHN voor participatie in de Regionale Ontwikkelingsmaatschappij (ROM) MRA-NHN	De fractie SDW geeft aan het stuk nog te willen bespreken in de fractie. Voor de overige fracties is het een hamerstuk. De voorzitter concludeert dat het onderwerp als bespreekstuk naar de raad van 14 september gaat.	
6.	Vervalt	.	
7.	Stedenbouwkundig plan Spoorstraat Noord Scharwoude	De PH zegt toe de resultaten van het bodemonderzoek te delen met de raad. De fractie CDA geeft aan het stuk nog te willen bespreken in de fractie. Voor de overige fracties is het een hamerstuk. De voorzitter concludeert dat het onderwerp als bespreekstuk naar de raad van 14 september gaat.	X
8.	Overkoepelend kader jeugd Regio Alkmaar	Meerdere fracties wensen de informatie van de regiораadsavond regio Alkmaar op 1 september 2021 af te wachten. De voorzitter concludeert dat het onderwerp als bespreekstuk naar de raad van 14 september gaat.	
9.	Visie op ambulante jeugdhulp Regio Alkmaar	Meerdere fracties wensen de informatie van de regiораadsavond regio Alkmaar op 1 september 2021 af te wachten. De voorzitter concludeert dat het onderwerp als bespreekstuk naar de raad van 14 september gaat.	
10	Sluiting	De voorzitter sluit de vergadering om 21.15 uur.	